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Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete 

8624 Balatonszárszó, Hősök tere l. 

 

Ügyiratszám: 505-11/2016 

 

JEGYZŐKÖNYV 

a Képviselő-testület 2016. április 25-én tartott rendes üléséről  

 

 

11. számú jegyzőkönyv 

 

 

Határozatok:  

 

118/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Napirendi pontok elfogadása  

119/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 Nagy Zoltánt megválasztása a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének  

120/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Korcz Miklós megválasztása a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság tagjának 

121/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Házi Szociális Gondozó Szolgálat 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

122/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Balatonföldvári Kistérség Szociális és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójának elfogadása 

123/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

„Beszámoló az önkormányzat 2015. évi szociálpolitikai feladatainak ellátásról, gyakorlati tapasztalatairól” 

tárgyú előterjesztés elfogadása 

124/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Az Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló értékelés elfogadása 

125/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

„Az Önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása” napirendi pont elnapolá-

sa 

126/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel a házi gyermekorvosi feladat ellátására vonatkozóan módosító szerződés 

kötése  

127/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Swietelsky Vasúttechnika Kft-vel bérleti szerződés kötése 

128/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

„Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támogatási szerződés köté-

sének megtárgyalása” napirendi pont elnapolása 

129/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal szerződés kötése 

130/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Közép- dunántúli Vízügyi Igazgatóság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével kötött együttműködési megállapo-

dás jóváhagyása 

131/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Siófok Hivatalos Tűzoltóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

132/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Kertész Adéllal szerződés kötése 
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J  E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

Készült: Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. április 25-én 16.00 

órai kezdettel a Balatonszárszói Közös Önkormányzati Hivatal tanácskozó termében megtartott rendes 

üléséről 

 

A Képviselő- testületi ülés helye: Balatonszárszói Közös Önkormányzati Hivatal tanácskozó terme 

8624 Balatonszárszó, Hősök tere 1. 

 

Jelen lévő települési képviselők:  

Dorogi Sándor polgármester  

Fekete János alpolgármester  

Apáti Kinga Csilla képviselő  

Korcz Miklós        képviselő  

Nagy Zoltán képviselő  

Tefner Tibor képviselő  

Dr. Tomka Ákos képviselő  

   

Jegyző:   

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző megjelent 

   

Meghívottak:   

Hegedüs Ágnes mb. aljegyző megjelent 

Kolozsi- Tóth Gábor Attiláné gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző megjelent 

Balázs Zsuzsanna műszaki ügyintéző nem jelent meg 

Koplányi László beruházási és műszaki ügyintéző nem jelent meg 

István Ildikó szociális és igazgatási ügyintéző megjelent 

Dancsecs Klára  Művelődési Ház vezető megjelent 

Szabó Zoltánné Gelencsér Ilona  iskolaigazgató megjelent 

Stágl András Szárszóért Nonprofit Kft ügyvezetője megjelent 

Gyurcsekné Prekáczka Etelka óvodavezető megjelent 

Nagyné Császár Tünde  

 

Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság nem képviselő 

tagja 

nem jelent meg  

Györkös Adrienn Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság nem képviselő 

tagja 

nem jelent meg 

Szerencsés Józsefné 

 

Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság nem 

képviselő tagja 

megjelent 

Harmatos Ibolya  

 

Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság nem 

képviselő tagja 

megjelent 

Kazsoki István 

 

Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési 

Bizottság nem képviselő tagja 

nem jelent meg 

Darabos Szabolcs  

 

Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési 

Bizottság nem képviselő tagja 

nem jelent meg 

Salamon Natasa szociális gondozó megjelent 

Szijj Ágnes Ibolya szociális gondozó nem jelent meg 

Kocsisné Tóka Györgyi szociális gondozó megjelent 

Sámson Szilvia szociális gondozó nem jelent meg 

Szekér- Nagy Andrea szociális gondozó megjelent 

Huber Jánosné szociális gondozó megjelent 

Tomanek Péter Katolikus plébános nem jelent meg 

Konc Gáll László Református lelkipásztor nem jelent meg 

Egry Ágnes  védőnő megjelent 

Tódorné Sinka Mária Balatonföldvári Kistérség Szociális és Gyermekjóléti Szol-

gálata intézményvezetője 

megjelent 

Wiesner Péter  Balatonszárszói Üdülőegyesület elnöke megjelent 

Bán Tiborné Nyugdíjasklub vezetője nem jelent meg 

Kusiak Grazsyna Nők a Balatonért Közhasznú Egyesület Balatonszárszói 

Csoportja elnöke 

megjelent  
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Takácsné Marics Margit Új Élet Klub vezetője megjelent 

Harmath Imre Nagyközségi Sportegyesület elnöke nem jelent meg 

Apáti Emőke Családosok Szárszóért Civil Szervezet elnöke nem jelent meg 

Cseri Péter  Balatonszárszói Turisztikai Egyesület elnöke megjelent 

Kissné Somogyi Adrienn 

 

Balatonszárszó Idegenforgalmáért, Turizmusáért Köz-

hasznú Közalapítvány elnöke 

nem jelent meg 

Kertész Rezső Balatonszárszó Idegenforgalmáért, Turizmusáért Köz-

hasznú Közalapítvány képviseletében 

nem jelent meg 

Zeleiné Kuti Kis Melinda Kertész Rezső helyettesítésére megjelent 

Németh Klaudia Fiatalok Balatonszárszóért Egyesület elnöke megjelent 

Dr. Almacht Ottó Balatonszárszóért a Városért Egyesület elnöke nem jelent meg 

Morvai Ferenc lakos megjelent 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser megjelent 

 

 

Dorogi Sándor polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 fő képviselő közül 7 fő jelen 

van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  

Megkérdezi, hogy van-e a képviselőknek javaslatuk a meghívóban szereplő napirendi pontokon kívül új 

napirend felvételére. Javaslat nincs, ezért javasolja a meghívóban szereplő napirendi pontok illetve az aláb-

bi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait az alábbiak 

szerint fogadja el:  

 

1) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének megválasztása 

2) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság tagjának megválasztása 

3) Beszámoló a Balatonszárszó Nagyközségi Önkormányzat Házi Gondozási Szolgálat tevékenységéről 

4) Beszámoló a Balatonföldvári Kistérség Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatának 2015. évi tevékenysé-

géről 

5)  Beszámoló a szociálpolitikai feladatok ellátásról, gyakorlati tapasztalatairól 

6) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról 

7) Az Önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása 

8) Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel kötött házi gyermekorvosi szerződés módosítása 

9) Kertész Adéllal megbízási szerződés kötése 

10) Swietelsky Vasúttechnika Kft-vel bérleti szerződés kötése 

11) Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támogatási szerződés 

kötésének megtárgyalása  

12) Közép- dunántúli Vízügyi Igazgatóság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével kötött együttműködési meg-

állapodás jóváhagyása 

13) Siófok Hivatásos Tűzoltóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

14) Egyebek 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

118/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait 

az alábbiak szerint fogadja el:  

 

1) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének megválasztása 

2) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság tagjának megválasztása 

3) Beszámoló a Balatonszárszó Nagyközségi Önkormányzat Házi Gondozási Szolgálat tevé-

kenységéről 
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4) Beszámoló a Balatonföldvári Kistérség Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatának 2015. évi 

tevékenységéről 

5)  Beszámoló a szociálpolitikai feladatok ellátásról, gyakorlati tapasztalatairól 

6) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról 

7) Az Önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása 

8) Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel kötött házi gyermekorvosi szerződés módosítása 

9) Kertész Adéllal megbízási szerződés kötése 

10) Swietelsky Vasúttechnika Kft-vel bérleti szerződés kötése 

11) Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támogatási 

szerződés kötésének megtárgyalása  

12) Közép- dunántúli Vízügyi Igazgatóság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével kötött együttmű-

ködési megállapodás jóváhagyása 

13) Siófok Hivatásos Tűzoltóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

14) Egyebek 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

1) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének megválasztása 

 

2) Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság tagjának megválasztása 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester az írásos előterjesztés alapján ismerteti a napirendet, majd megkérdezi Nagy 

Zoltán képviselőt, hogy vállalja-e a pozíciót. 

 

Nagy Zoltán képviselő: 

Igen, vállalom. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja Nagy Zoltán képviselő megválasztását a Környezetvédelmi, Turisz-

tikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének. Javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 1. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 6 igen és 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az aláb-

bi határozatot hozza: 

 

119/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Környezetvédelmi, 

Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnökének Nagy Zoltánt megválasztja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja, hogy Korcz Miklós legyen a továbbiakban is a Bizottság tagja. 

Javasolja a határozati javaslat elfogadását. Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta. 
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A képviselő-testület a polgármester javaslatára 6 igen és 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az aláb-

bi határozatot hozza: 

 

120/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Környezetvédelmi, 

Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság tagjának Korcz Miklóst megválasztja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

3) Beszámoló a Balatonszárszó Nagyközségi Önkormányzat Házi Gondozási Szolgálat tevé-

kenységéről 

 
 Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Az anyag írásban kiküldésre került? Kérdés van? Amennyiben nincs, felkérem István Ildikó előadót, hogy  

tájékoztassa a testületet. 

 

István Ildikó szociális és igazgatási ügyintéző: 

Az előterjesztés részletesen beszámol a 2015. évi tevékenységről. Az ebédszállításnál a kiszállítási díj a 

tavalyi évben került bevezetésre, ami csökkenti az önkormányzat költségeit. A bizottsági ülésen is felme-

rült, hogy a házi gondozásnál is meg lehetne vizsgálni a térítési díj bevezetésének lehetőségét. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

A Bizottság a napirendet tárgyalta. 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Az anyag tartalmazza, hogy az akadálymentesített WC továbbra sem kialakított az önkormányzat épületé-

ben és az orvosi rendelőben, ezt sürgősen pótolni kellene. A Bizottság javasolja egy új ételszállító autó 

vásárlását. Megköszöni a gondozónők és István Ildikó munkáját. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

A házi gondozás különös és fontos szolgáltatás, az önkormányzat önállóan végzi. Az ellátás a kezdetekhez 

képest ma már komoly költséget jelent az önkormányzat költségvetéséből, de sem a gondozók, sem a gon-

dozottak számának csökkentése nem megoldás. Új szisztéma van az adminisztrációban, nagyon sok munka 

van mögötte. A közmunkások bevonása az ellátásba nem jó megoldás. A Bizottság gépkocsi cserére vonat-

kozó javaslatát napirenden kell tartani. A térítési díj szedésének lehetőségét át kell tekinteni. 

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Amíg az önkormányzat tudja, addig garantálja ezt a szolgáltatást a rászorulóknak. Az autó és a kisbusz 

önrészes árából, esetleg lízinggel meg lehetne oldani az autó kérdést. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Javaslom, hogy az elmondottakat - az ételszállító autó vásárlása  és a térítési díj ügye- tartsuk napirenden, 

és ezek mellett fogadjuk el a beszámolót. Egyben meg is köszönöm azoknak a személyeknek, akik ebben 

közreműködnek. Amennyiben elfogadjuk a beszámolót, szavazzunk. 

 

A polgármester javasolja az írásos előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 

 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 2. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 
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A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

121/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Házi Szociális Gondozó 

Szolgálat 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

4) Beszámoló a Balatonföldvári Kistérség Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatának 2015. évi 

tevékenységéről 
 

Előterjesztő: Tódorné Sinka Mária intézményvezető 

 

A polgármester felkéri Tódorné Sinka Mária intézményvezetőt, hogy tájékoztassa a képviselőket. 

 

Tódorné Sinka Mária intézményvezető az írásos beszámoló alapján részletesen tájékoztatja a Képviselő- 

testületet majd megköszöni Fekete János alpolgármester részükre felajánlott tiszteletdíját, amelyet gyermek 

programokra tudnak fordítani. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Az iskolával és az óvodával milyen az együttműködésük? 

 

Tódorné Sinka Mária intézményvezető: 

Kötelességünk észlelő és jelző rendszert működtetni, amelynek a tagja az óvoda és az iskola gyermek- és 

ifjúságvédelmi felelőse. Jelzőrendszeri üléseket, szakmaközi megbeszéléseket tartunk. Veszélyeztetettség 

esetén írásbeli jelzést kapunk tőlük, amelynél megvizsgáljuk, hogy milyen segítséget tudunk adni. A védő-

nővel és a rendőrséggel a legintenzívebb a kapcsolatunk. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Szemes, Földvár és Szárszó viszonylatában Szárszó milyen rangsorban van a veszélyeztetettség szempont-

jából? 

 

Tódorné Sinka Mária intézményvezető: 

Földvár a legkisebb veszélyeztetettségű, utána Balatonszárszó. A tavalyi évben Balatonszemesről érkezett a 

legtöbb rendőrségi jelzés. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Szárszóról állami gondozásba kellett gyermeket venni? 

 

Tódorné Sinka Mária intézményvezető: 

Erre nem volt példa, de vannak nevelésben lévő gyermekek, két családnál. 

 

Harmatos Ibolya az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

A beszámolót olvastam, jónak találom, hasznos munkát végeznek. A hangsúly a megelőzésen van, jó, ha jó 

az összeköttetés az intézmények között. 

 

Tódorné Sinka Mária intézményvezető: 

Ettől az évtől kötelező a családsegítést és a gyermekjóléti szolgáltatást együtt működtetni, nálunk ez a kez-

detektől fogva együtt működött. Augusztusban a Kormányhivatal ellenőrzést végzett és pozitív megállapí-

tásokat tett, elégedett volt, jó hírnevét vitte az intézménynek. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Hány személy végzi a munkát? 
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Tódorné Sinka Mária intézményvezető: 

Öten vagyunk, de nagy a fluktuáció. A munkának presztizse nincs, nagy a kiégés veszélyes, a munka men-

tálisan megviseli a dolgozókat. Egy önkormányzat segítségnyújtása nem csak az anyagi kondíciókon múlik, 

hanem a szemléletükön is. Szárszó és Szemes ezen tevékenysége a kistérségben példaértékű. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Mivel észrevétel nincs, javaslom, hogy fogadjuk el a beszámolót és egyben megköszönjük a munkátokat. 

 

A polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Balatonföldvári Kistérség Szociális 

és Gyermekjóléti Szolgálatának a 2015. évben Balatonszárszón végzett gyermekjóléti szolgáltatásról szóló 

beszámolóját elfogadja. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem szerint, azonnal. 

 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 3. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

122/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Balatonföldvári Kistér-

ség Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatának a 2015. évben Balatonszárszón végzett gyermek-

jóléti szolgáltatásról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

5)  Beszámoló a szociálpolitikai feladatok ellátásról, gyakorlati tapasztalatairól 

 
Előterjesztő: Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

A Bizottság tárgyalta? 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Igen, a Bizottság tárgyalta. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Jegyző Asszony mondana néhány szót? 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző az írásos előterjesztés alapján röviden tájékoztatja a képvise-

lőket.  

Előadja, hogy Balatonszárszó Önkormányzata tervezi bölcsőde létrehozását, a gazdasági programja ezt 

tartalmazza. Jogszabály tervezet van róla, hogy minden településen, ahol 40 gyermek van, illetve ahol 5 

gyermek szülője kezdeményezi, ott kötelező lesz bölcsődei alapellátást biztosítani 2018. január 1-től. Ez 

nem azt jelenti, hogy minden településen kötelező bölcsődét létrehozni, társulással is meg lehet oldani. 

Balatonszárszón az a cél, hogy a bölcsőde létrehozásának feltételeit mielőbb megteremtse, ne más telepü-

lésre kelljen elvinni a gyerekeket. Születési támogatással támogatja a szülőket az önkormányzat. Nem a 

gyermeklétszám növekedést, hanem az itt maradást kellene szorgalmazni és az ennek megfelelő támogatási 

formát kell megtalálni. A Bizottság ezt több esetben is tárgyalta. 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

A következő testületi ülésre elő fogjuk terjeszteni a javaslatunkat ezzel illetve a módosítással kapcsolatban. 
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Dorogi Sándor polgármester: 

Amennyiben nincs kérdés, elfogadásra javaslom a beszámolót. Valamennyi újszülöttnek 100.000.- Ft-ot 

adunk át a születésük után néhány héttel. A gyermekek nagy részét a szomszéd településekre járatják óvo-

dába és iskolába. Akik itt élnek továbbra is, azoknak ez fájó pont, minden fórumon felvetik. Ezzel foglal-

kozni kell, ki kell dolgozni egy igazságosabb rendszert. 

Szárszón jelenleg 70 személy van közmunkában, előnye, hogy hasznos munkát végeznek, a fizetésük elég 

ahhoz, hogy ne kelljen segélyt kérniük. Köszönet a Vízügynek és az Önkormányzatnál annak az egy-két 

személynek, akik nagy adminisztrációt végeznek ezzel kapcsolatban. Remélem, hogy ez még sokáig így 

lesz. Kulturális közmunkában 6+1 fő személy dolgozik. 

 

Dancsecs Klára a művelődési Ház vezetője: 

Plusz 3 fő önkormányzati közmunkaprogramban dolgozik. 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

A Bizottság javasolja elfogadásra az anyagot. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az írásos előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 

 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 4. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

123/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Beszámoló az önkor-

mányzat 2015. évi szociálpolitikai feladatainak ellátásról, gyakorlati tapasztalatairól” tárgyú 

előterjesztést megtárgyalta azt elfogadja. 

 

Felelős: Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

6) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátás-

ról 
 

Előterjesztő: Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző 

 

Dorogi Sándor polgármester átadja a szót Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyzőnek 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző az írásos előterjesztés alapján röviden tájékoztatja a képvise-

lőket.  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Az 1. pont a beszámolóban a település demográfiai mutatóit tartalmazza, különös tekintettel a 0-18 éves 

korosztály adataira. Egry Ágnes védőnő hogyan látja a demográfiai helyzetet Szárszón? 

 

Egry Ágnes védőnő: 

Nem láttam a beszámolót. Évek óta stabil a születések száma, 17-20 gyermek születik egy évben. A védő-

női körzethez Szólád is hozzátartozik, de csekély a Szóládon született gyermekek száma. Nehéz befolyá-

solni a szülőket abban, hogy hova íratják be a gyermeküket óvodába. Olyan okokat sorolnak fel, amivel én 

nem tudok vitatkozni. Iskolát inkább választanak Szárszón a szárszói és a szóládi gyerekek, kevés olyan 

szülő van, akik más településre viszik iskolába a gyermeket. Több fiatal maradna a faluban, ha lenne Szár-

szón lakhatási lehetőség, szociális lakások vagy munkahely, így a születés is több lenne. 
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Dorogi Sándor polgármester: 
Egry Ágnes védőnő nyugdíjba vonul. 

Amennyiben nincs kérdés, javaslom a beszámoló elfogadását. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az írásos előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 5. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

124/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról szóló 2015. évi átfogó értékelést. 

Felkéri a jegyzőt, hogy Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzata 2015. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló értékelést a Somogy Megyei Kormányhivatal 

Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálya részére küldje meg. 

 

Felelős: Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző 

Határidő: 2016. május 31. 

 

 

7) Az Önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása 

 
Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Az anyagot sajnos most kaptuk délután. A pénzügyi vezetőnk nincs itt. Én ebből az anyagból egy témát 

tartanék fontosnak. Az előző testületi ülésen derült fény arra, hogy 2.300.000.- Ft-ot kaptunk állami támo-

gatásként utak felújítására, karbantartására. Ez a költségvetésünkben nem így szerepel, átcsoportosítást kell 

végrehajtani. Ezt már meg tudjuk tenni most is, vagy ha úgy gondolja a testület, akkor a következő testületi 

ülésen- amikor az összes anyagot, ami itt fel van sorolva- egyszerre tudjuk meglépni. Voltak keretszámok, 

például teniszpálya terasz- ez egy irányszám volt-, Tóparti park mellékhelyiségének felújításának összege 

is még bizonytalan, most ne kelljen módosítanunk úgy a költségvetést, hogy bizonytalan számok állnak 

rendelkezésre. Ott van mindenkinél ez az írás? Nincs? Akkor nem is folytatom, javaslom, hogy tegyük át a 

következő testületi ülésre. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Az Önkormányzat költségvetéséről 

szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása” napirendet a következő képviselő- testületi ülésre elnapolja. 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem szerint, azonnal. 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 
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125/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Az Önkormányzat költ-

ségvetéséről szóló 2/2016.(II.16.) önk. rendelet módosítása” napirendet a következő képviselő- 

testületi ülésre elnapolja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

8) Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel kötött házi gyermekorvosi szerződés módosítása 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

A polgármester felkéri Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyzőt, hogy tájékoztassa a képviselőket. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A doktornő rendelési idő módosítást kért, ezt a Képviselő- testület már megtárgyalta. Mivel a rendelési idő 

a szerződés tartalmi eleme, ezért szükséges a szerződést is módosítani. 

 

Korcz Miklós képviselő: 

Kicsit furcsának tűnik ez a bejelentkezős módszer, a doktornőhöz. (hangzavar) 9 és fél 11 között neki már 

tele van a naptára. Tehát hogyha egy gyerek megbetegszik, akkor a szülő igyekezne odaérni az orvoshoz.  

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Nem időpontra betegszik meg a gyerek. 

 

Korcz Miklós képviselő: 

Nem időpontra betegszik meg a gyerek. Nem holnap van szüksége orvosi ellátásra, hanem talán azonnal. 

Ez egy kicsit túlfeszített. (hangzavar) 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Érdemben nem tudok rá válaszolni. Jogszabály tette kötelezővé az orvosoknak, hogy bejelentkezést írjanak 

elő. Tudomásom szerint a doktornő biztosít olyan időszakot, amikor a bejelentkezés nélküli betegeket fo-

gadja. Négy településen látja el a feladatát, a rendelési ideje e szerint van elosztva. Erről a doktornőt kelle-

ne meghallgatni. 

 

Egry Ágnes védőnő: 

A rendelésre való bejelentkezés azért praktikus, hogy ne kelljen órákat várni a rendelőben. A doktornő 

fogadja a bejelentkezés nélküli gyerekeket is, csak esetleg többet kell várni amiatt, ha valaki időpontra jött. 

Azt próbálja kiküszöbölni, hogy a reggel 9 órai rendelés kezdésénél már beüljenek 30-an. A kontrollra ér-

kező egészséges gyermek ott ül egy beteg gyerek mellett. Ezt a fajta hosszas várakozást szeretnék kikerül-

ni.  

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Halottam olyan esetet, hogy a gyerek nem jutott be a doktornőhöz, mert nem volt bejelentkezve és elküldte 

ügyeletre. Órákat nem fog tudni várni az anyuka, mert nincs olyan hosszú rendelési ideje a doktornőnek. 

 

Tefner Tibor képviselő: 

Volt szó a nyárról, amit még nem is beszéltünk. Szintén ez a probléma. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Az ügyeleti probléma ügyében utánajárunk, a doktornő türelmet kért, Siófokkal és az OEP-pel egyeztetünk. 

Erre plusz támogatás nem jár, a gyerektáboroknál vagy külön orvos alkalmazásával vagy a doktornővel egy 

megállapodás kidolgozásával, plusz önkormányzati összegből vagy más megoldással lehet a többlet felada-

tot ellátni. 

 

Tefner Tibor képviselő: 

A napja be van táblázva.  
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Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Nyáron az üdülővendégekkel több az ellátandó létszám, a rendelési idő nagyságán nem változtat. 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Amikor aláírta a szerződést, tudta, hogy Balaton- parti településre jön. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Szívesen megteszem, hogy a májusi ülésre elhívom a gyermekorvost, de sok jót nem várok, mert hiány van 

gyermekorvosból. Fel kell készülni a felnőtt orvos hiányra is, ha ő is nyugdíjba megy. Nehéz orvost találni, 

szolgálati lakásunk nincs. 

Javaslom, hogy fogadjuk el ezt a szerződés tervezetet. Ha gondolja a testület, a következő ülésre meghívom 

a doktornőt. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a házi gyermekorvosi feladat ellátására 

módosító szerződést köt a Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel (képviseli: Niklainé Dr. Bátori Beáta, cégjegy-

zékszám: 14-06-303955) a jegyzőkönyv mellékletét képező módosító szerződés tervezet szerint.  A Képvi-

selő- testület felkéri a polgármestert a módosító szerződés aláírására. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, 

Határidő: értelem szerint. 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

(A szerződés tervezet a jkv. 6. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

126/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a házi gyermekorvosi 

feladat ellátására módosító szerződést köt a Dr. Bátori Gyermekorvosi Bt-vel (képviseli: 

Niklainé Dr. Bátori Beáta, cégjegyzékszám: 14-06-303955) a jegyzőkönyv mellékletét ké-

pező módosító szerződés tervezet szerint. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a módosító szerződés aláírására. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

9) Swietelsky Vasúttechnika Kft-vel bérleti szerződés kötése 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Szárszón fogják ideiglenesen elhelyezni azt a föld- és kő mennyiséget, amit kiszednek az alap felújítása 

során. Onnét gépjárművel szállítják az általuk kijelölt, bérelt helyszínre. A munkák megkezdődtek. Június 

10-ig fog a munka tartani és csak ősszel jönnek újra. Jelképes, havi 70.000.- Ft-os bérleti díjat fizetnek a 

földhasználatért. Ugyanennyi a bérleti díj Szántódon és Fonyódon is. Van kérdés? 

Amennyiben nincs kérdés, kérem, hogy szavazzunk. Aki elfogadja a bérleti szerződést, jelezze. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete bérleti szerződést köt a Swietelsky 

Vasúttechnika Kft-vel (székhelye: 9500 Celldömölk, Nagy Sándor tér 14., adószáma: 14564477-2-18; kép-

viseli: Homok Zsolt és Horváth Róbert) a jegyzőkönyv mellékletét képező szerződés tervezet szerint.  A 

Képviselő- testület felkéri a polgármestert a módosító szerződés aláírására. Felelős: Dorogi Sándor polgár-

mester, Határidő: értelem szerint. 
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(A szerződés tervezet a jkv. 7. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

127/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete bérleti szerződést köt a 

Swietelsky Vasúttechnika Kft-vel (székhelye: 9500 Celldömölk, Nagy Sándor tér 14., adó-

száma: 14564477-2-18; képviseli: Homok Zsolt és Horváth Róbert) a jegyzőkönyv mellék-

letét képező szerződés tervezet szerint. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a módosító szerződés aláírására. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

10) Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támoga-

tási szerződés kötésének megtárgyalása  
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Ez a gépkocsi bérlésre vonatkozó együttműködési megállapodás, mivel alapítvány bérbe nem adhat gépko-

csit. A gépkocsit együttműködési megállapodás keretében tudjuk használni. Nekem az járt a fejemben, 

hogy visszaadjuk ezt a gépkocsit, de ha lecseréljük az ételszállítót, akkor át kell gondolni. Kell egy megfe-

lelő minőségű kisbusz, ami folyamatosan jár, sok feladata van. Szükség van rá. Amíg nem tudunk szerezni 

pályázati úton egy saját gépkocsit, addig mindenképpen használjuk. Át kell nézni Nagy Zoli, hogyan lehet-

ne leadni az ételszállítót. Van kettő, a Kft-ben is van egy jármű. A kettőből lehetne szerezni egy harmadi-

kat. Át kell nézni. 

 

Fekete János alpolgármester: 

Ha a Kft-ből eladjuk a kocsit, akkor az emberek a szerszámokat mivel viszik?  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Most nem kell dönteni, csak meg kell vizsgálni a lehetőségeket. Az ételszállításnál komoly probléma van 

és a gépkocsi fogyasztása sem mindegy. A bordó autó fogyasztása nagy. 

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Azt támogatom, hogy a havi 100.000.- Ft-ból az önkormányzat egy bizonyos önrésszel saját gépkocsit vá-

sároljon és havonta fizesse ezt a 100.000.- Ft-ot a saját autójáért.  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Természetesen. 

Egy ilyen kisbusz 11-12.000.000.- Ft. Javaslom, hogy szánjunk rá időt, a pénzügyi bizottság, másik bizott-

ság tárgyalja át a témát. El kell dönteni, hogy mi a leggazdaságosabb. Ezt a kocsi ügyet is áttehetjük a kö-

vetkező ülésre. Igaz, hogy szerződés nélkül fog menni akkor itt egy hónapig, de nagy tragédia nem lesz 

belőle, reméljük. Egyetértünk. Igen. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Balatonföldvári Kistérségért Vidék-

fejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támogatási szerződés kötésének megtárgyalása” napirendi 

pontot a soron következő képviselő- testületi ülésre elnapolja. 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 
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A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

128/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Balatonföldvári Kis-

térségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal együttműködési és támogatási szerződés kötésének 

megtárgyalása” napirendi pontot a soron következő képviselő- testületi ülésre elnapolja. 

. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elnapolva? 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Elnapolva a következő ülésre. 

 

Tefner Tibor képviselő: 

Ha kell hozzá, akkor egy hónapra is írhatunk szerződést. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Március 31-én járt le a szerződés. 

 

Tefner Tibor képviselő: 

Április, május. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Akkor két hónapra? 

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Két hónapra. 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság Elnöke: 

Szerződés nélkül ne menjen az autó. Maximum két hónapra kössünk szerződést.  

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

100.000.- Ft a bérleti díj? 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Igen. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete együttműködési és támogatási szerző-

dést köt a Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal (8640 Fonyód, Blaha L. u. 4.; adó-

száma: 18784495-1-14; képviseli: Horváthné Szitás Magdolna) a jegyzőkönyv mellékletét képező szerző-

dés tervezet szerint az alábbi kiegészítéssel: 

- a szerződés határozott időre, 2016.április 1. napjától 2016. május 31. napjáig szól. 

- az Önkormányzat az Alapítványt havonta 100.000.- Ft támogatásban részesíti. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a szerződés aláírására. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, 

Határidő: értelem szerint. 

 

 (A szerződés tervezet a jkv. 8. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 
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A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

129/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete együttműködési és támo-

gatási szerződést köt a Balatonföldvári Kistérségért Vidékfejlesztési Alapítvánnyal (8640 Fo-

nyód, Blaha L. u. 4.; adószáma: 18784495-1-14; képviseli: Horváthné Szitás Magdolna) a 

jegyzőkönyv mellékletét képező szerződés tervezet szerint az alábbi kiegészítéssel: 

- a szerződés határozott időre, 2016.április 1. napjától 2016. május 31. napjáig szól. 

- az Önkormányzat az Alapítványt havonta 100.000.- Ft támogatásban részesíti. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

11) Közép- dunántúli Vízügyi Igazgatóság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével kötött együtt-

működési megállapodás jóváhagyása 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

A közfoglalkoztatókkal való együttműködésről szóló kötelező megállapodás. 

 

Korcz Miklós képviselő: 

Egy aláírt megállapodás, ezt nem kell a testület elé hozni, polgármester úr aláírta a Vízügyi Kirendeltség-

gel. Ezzel teendő nincs. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Szerződés elfogadása a Képviselő- testület hatásköre, ha nincs átruházott hatáskörbe átadva. 

 

Korcz Miklós képviselő: 

Április 25-i. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Ha nincs kérdés, akkor szavazzuk meg. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közép- dunántúli Vízügyi Igazgató-

ság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével a 2016. évi országos közfoglalkoztatási programban végzett közér-

dekű, önkormányzati vízgazdálkodási feladatok elvégzése tárgyában kötött együttműködési megállapodást 

jóváhagyja. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem szerint. 

 

(Az együttműködési megállapodás a jkv. 9. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

130/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közép- dunántúli Víz-

ügyi Igazgatóság Balatoni Vízügyi Kirendeltségével a 2016. évi országos közfoglalkoztatási 

programban végzett közérdekű, önkormányzati vízgazdálkodási feladatok elvégzése tárgyában 

kötött együttműködési megállapodást jóváhagyja. 
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Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

12) Siófok Hivatásos Tűzoltóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Szerencsére alig volt szükség Szárszón a tűzoltók munkájára.  

 

Apáti Kinga Csilla képviselő, az Egészségügyi, Humán és Köznevelési Bizottság elnöke: 

Köszönet nekik, a gyereknapon mindig szívesen jönnek a tűzoltók az autóval bemutatóra. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Siófok Hivatalos Tűzoltóság 2015. 

évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem 

szerint. 

 

(A beszámoló a jkv. 10. sz. melléklete) 

 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-

gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

131/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Siófok Hivatalos Tűzol-

tóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

13) Egyebek 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester tájékoztatást ad a lezajlott Borversenyről és kísérő rendezvényeiről illetve a 

majálisról. 

 

Dancsecs Klára Művelődési Ház vezető elmondja,  hogy rossz idő esetén a Művelődési Háznál lesz meg-

tartva a majális.  

 

Dorogi Sándor polgármester tájékoztatja a jelenlévőket az elkészült, szemétszállítással kapcsolatos szóró-

lapról, a szeméttel kapcsolatos problémákról, és ismerteti a lomtalanítás, nyesedékszállítás, hulladékszállí-

tás szabályait. 

Tájékoztatást ad a strandi kerítés építéséről, a Tóparti parkban lévő vizesblokk felújításáról, pergola építé-

sének folyamatáról. 

Megköszöni a vendégek részvételét és elmondja, hogy a képviselők még maradjanak. 

 

Wiesner Péter a Balatonszárszói Üdülőhelyi Egyesület elnöke tájékoztatást ad a vasút felújítással, zajfogó 

fallal kapcsolatos problémákról.  

 

Nagy Zoltán képviselő egy írásos anyagot kér ezzel kapcsolatban. 

 

Dorogi Sándor polgármester elmondja, hogy felírta, intézkednek, amit tud, megteszi. 
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Morvai Ferenc lakos előadja a hulladék elszállítással kapcsolatos felvetését. 

 

Szabó Zoltánné Gelencsér Ilona iskolaigazgató tájékoztatást ad az iskola életéről, 7. osztályosok pályavá-

lasztási rendezvényen való részvételérő, beiratkozásról. Megköszöni a Költészet Napjára nyújtott anyagi és 

erkölcsi támogatást és röviden szól a rendezvényről. Tájékoztatást ad az iskolai hangszeres versenyről, 

zeneiskolai létszámról, asztalitenisz oktatásról, néptánc oktatásról, ballagásról, szalagtűzőről, Ebesi kirán-

dulásról. 

 

Morvai Ferenc lakos tájékoztatja a jelenlévőket a MÁV tájékoztatóján elhangzottakról és arról a problémá-

ról, hogy a vonatpótló autóbusz csak a faluban áll meg, ami gondot okoz. Kéri az önkormányzat segítségét 

a probléma megoldásában. 

 

Dorogi Sándor polgármester előadja, hogy sok tárgyalás folyt már. Megpróbálják, megteszik, amit tudnak.  

 

Wiesner Péter a Balatonszárszói Üdülőhelyi Egyesület elnöke tájékoztatást ad a tervezett budapesti pálya-

udvarról.  

 

Dorogi Sándor polgármester szünetet rendel el. 

 

A meghívottak Hegedüs Ágnes aljegyző, Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat 

ellátó ügyintéző és Várady Tünde Ildikó projektmenedzser kivitelével távoznak az ülésről. 

 

SZÜNET 
 

14) Fejlesztési Koncepció megtárgyalása 

 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester a jegyzőkönyv mellékletét képező, költségeket tartalmazó táblázat alapján 

ismerteti a költségeket és elmondja, hogy a műszaki dokumentációt már megkapták, az 500.000.- Ft +ÁFA 

összeg már ki lett fizetve. A második oszlopban lévő összegeket csak akkor kell kifizetni, ha a pályázat 

elnyerésre kerül.  

Felkéri Várady Tünde Ildikó projektmenedzsert, hogy tájékoztassa a képviselőket a munkálatokról. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

A tervezési koncepció kidolgozásra és beadásra került, a terveket megvalósíthatónak tartják. A gazdasági 

szakértők anyagával a megvalósíthatóságot és a fenntarthatóságot igazolják. Mivel nincsenek az önkor-

mányzat tulajdonában az ingatlanok, a jogászoknak a hozzájáruló nyilatkozatokat kell beszerezni a tulajdo-

nosoktól. 

 

Dorogi Sándor polgármester előadja, hogy átfogó fejlesztésre van szükség. Magyarországon Somogy me-

gye a használta fel a legkevesebb uniós pénz. A Balaton északi része dupla annyi pénzt kapott, mint a déli 

rész. Az önkormányzatnak a megjelölt költségeket a projektre rá kell szánni. 

 

Nagy Zoltán képviselő előadja, hogy Várady Tündével sokat dolgoztak a projekten, a műszaki- jogi csapat 

topon van, amit kértek, gyorsan kidolgozták. A terv gazdaságilag alá van támasztva. 

Kéri, hogy jelezzék a képviselők, ha van egyéb javaslatuk. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A megvalósíthatósági javaslat mellett készül konkrét megvalósíthatósági tanulmány vagy a pályázat elfo-

gadható enélkül? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Az majd fog készülni. 
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Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A megvalósíthatósági tanulmánynak konkrét műszaki leírással, tartalommal, költségvetéssel kell rendel-

keznie. A 31.000.000.000.- Ft csak irányár vagy az egyes projektek konkrétan kidolgozásra kerültek mű-

szaki leírással, tervvel? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Ezek irányárak, majd a végén, az elszámolásnál kell a megvalósíthatósági tanulmány. Lehetetlen előre 

mindent kiszámolni. Elfogadják a megvalósíthatósági javaslatot, a megvalósíthatósági tanulmányt majd 

akkor kell, ha már konkrétan megvan a megállapodás és az elszámolás, ez addig nem történhet meg, amíg 

nincs meg a megvalósíthatósági tanulmány. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Lesznek mérföldkövek? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Igen, azt meghatározzák a megállapodásban, mivel hogyan kell elszámolni. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A projekt 32 beruházást tartalmaz. A régészeti park vagy a vasútállomás nem önkormányzati tulajdonú 

ingatlanok. Lehetséges, hogy az önkormányzat tulajdonába átkerül? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Mindenképpen önkormányzatinak kell legyen, csak akkor tudják támogatni. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Van arra elképzelés, hogy ezt a hatalmas, 1-2 éven belül megvalósuló beruházást ki vezényli le, milyen 

szakemberek? Ehhez nagy apparátus kell, pénzügyi, gazdasági, jogi stb. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Valószínűleg ehhez kapunk segítséget. Kell a kontroll is fentről, úgyhogy mindenképpen meg fognak erre 

jelölni embereket. Már volt is szó róla, hogy lejön ez a bizottság, aki koordinálja, de még nem vagyunk 

olyan szinten. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A Hivatal erre a feladatra nem alkalmas.  

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

A Hivatalt mindenképpen be fogják vonni. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Nem azt mondom, hogy a Hivatal nem vesz részt benne, csak a Hivatal erre nem alkalmas. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Kapunk rá egy projektmenedzsert. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Az eredményhirdetést követően fizetendő díjakról kérdeznék, ez nem sikerdíj. Ha nem sikerül a pályázat, 

ezt az önkormányzatnak akkor is ki kell fizetni. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem kell kifizetni. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Akkor úgy kellene szerepelnie, hogy nem az eredményhirdetést követően fizetendő, mert az eredményhir-

detéskor lehet a pályázat sikertelen is. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Jó, sikeres pályázat esetén. Erre nem gondoltunk, de igaz. 
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Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A teljes üzemeltetésnél nem minden logikus, hogy például a tűzoltóság, mentőállomás üzemeltetése ön-

kormányzati feladatellátás. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

A megvalósíthatósági javaslatban azért van ez benne, mert ezt a legkönnyebb előrevetíteni. Ezt még lehet 

módosítani a végleges tanulmányban, van, amit az önkormányzat fog működtetni és van, amit üzemeltető. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Arra kell garancia, hogy úgy ütemezzék  a kifizetéseket,  hogy minden kifizetésre kerülhessen belőle, mert 

akkor arról kell gondoskodnia az önkormányzatnak, hogy milyen hitelt vesz fel. A hitel kamatait nem fize-

tik, ezt saját forrásból kell biztosítani. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Mindenképpen a legminimálisabb összeggel, hogy tudjon elindulni az önkormányzat és legyen esélye egy 

ilyen pályázatra. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Gondolom, hogy az eredeti megvalósíthatósági javaslatot alá is írták jogszerűen. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Igen. 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Kaphatunk ebből az anyagból mi is a Koplányi Lászlóval? 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Tevőlegesen is részt vehetne benne, mint pénzügyi szakember. Az ügyvédnő felhívta a figyelmet arra, hogy 

jobb lenne, ha részleteiben kerülnének a projektek elfogadásra. Akkor- külön- külön kell elszámolni, vi-

szont, ha a 31.000.000.000.-Ft-ot egyben kell elszámolni, akkor ha csak egy projekt nem valósul meg, ak-

kor is veszik a pénz kamataival együtt. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Erre majd valószínűleg adnak valami javaslatot. Egyelőre most el kell fogadjuk azt, amit ők javasolnak. 

Aztán majd szerintem közben lehet arról beszélni, hogy kicsi könnyítés legyen, de most az elején inkább 

szerintem próbáljunk teljesíteni, hogy lássák, hogy van akarat, hozzáállás. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Ha a cégek ekkora munkát végeznek, akkor elegendőek-e azok a díjak, amiket leírtak, vagy egy sikertelen 

pályázat esetén is ki kell fizetni az általuk elvégzett munkát? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem, biztos, hogy nem, de akkor ezt le is fixáljuk, de az rossz lenne nekünk, ha ez sikertelen lenne, de ez is 

benne van a pakliban. Mindenképpen írjuk úgy, hogy sikeres eredményhirdetés esetén, hogy mindenki 

nyugodt legyen. Ennek nincs semmi akadálya, ők így állnak hozzá. Sokkal több munka van benne, mint 

amennyi pénzt kapnak érte, viszont szerződésüknek lenni kell, ez előírás, oda pedig nem lehet akármilyen 

összegeket beleírni, mert mindig egy értékhatárhoz igazíthatóak ezek az összegek. Van egy alsó értékhatár, 

ami alá már nem lehet menni, mert komolytalan.  

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A szerződéseket nagyon meg kell nézni, mert ha mégsem sikerül a pályázat, akkor ha benne van egy olyan  

mondat, mégis az önkormányzattól követelik. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem, biztos, hogy nem, de át kell nézni. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Azt javaslom, hogy mielőtt aláírnánk, mindenképpen meg kell vizsgálni.  
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Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nagyon jól állnak hozzá a dolgainkhoz. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Az egy dolog, hogy most jól állnak, de ha esetleg valaki nem jut a pénzéhez, akkor már nem állnak olyan 

jól a dolgokhoz. 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Hány éven át ível a projekt? 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Négy.  

 

Tefner Tibor képviselő: 

2020-ig be kell fejezni.  

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Az adott körülmények között gyorsan lehet dolgozni, ha van pénz. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A jogi előkészítés nagyon nagy munka. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Attól fél is egy kicsit az Andrea, de szerintem az is… Ha van pénz, akkor talán az is megy.  

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A megvalósíthatósági tanulmány azért is lenne jó, mert akkor tudnánk, hogy műszakilag, gazdaságilag, 

környezetvédelmi jogszabályi szempontokból megvalósíthatók-e a tervek. Eddig a szintig csak elképzelé-

sek. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Igen, csak annak nagyon nagy költségvonzata van. Ha abba belemegyünk, azt már nem tudja az önkor-

mányzat kifizetni. Azért jó ez, hogy elfogadják ezt a javaslatot, mert anélkül nem nyújtható be. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A támogatási összegben benne lesz a tanulmányok elkészítésének díja? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Benne. 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Utólag el fogják fogadni? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Az elszámolásnál. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Mi történik, ha például nem valósítható meg a kerékpárút, mert ott van a vasút vagy a Balaton? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Mindenképpen az, ami a javaslatban benne volt. Azért javaslat, mert különben műszaki és egyéb dokumen-

tációnak lenni kellene, aminek költségvonzata van. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

És ha utána fog kiderülni, hogy az a projekt nem megvalósítható, közben meg van már rá egy támogatási 

szerződés? 
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Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Szerintem ilyen szakember gárdával majd úgy fogják alakítani, hogy valahogy megvalósítható legyen. Ne-

kik is az a cél, hogy el tudjunk számolni.  

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Minden a HÉSZ szerint van. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Mellette van még a Balaton törvény, környezetvédelmi törvények, stb. 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Lehetséges az, hogy a 32 beruházásból az önkormányzat egyet- egyet inkább visszamond? Attól a többi 

még megvalósulhat? 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Ez attól függ, hogy hogyan fogadják el a támogatást. A 31.000.000.000.- Ft-ot egyben, vagy külön- külön. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Szerintem, ha már ott tartunk, hogy ennyi és ennyi összeg van előirányozva Balatonszárszóra, akkor leülhe-

tünk. Most egyelőre olyan irányba menjünk el, hogy legyenek meg a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozatok, 

meglegyen ez, amit kérnek. Ez még úgysem úgy van, hogy behunyjuk a szemünket és aláírunk egy megál-

lapodást, aztán majd nem tudunk elszámolni, hanem akkor mindenki jöhet a jó ötletével. Csak ne legyünk 

negatívak, mert azt mondják, hogy ha mi negatívan állunk hozzá, akkor ők hogy támogassanak minket, ha 

még mi sem vagyunk biztosak a dolgunkban. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Ez politikailag is eladható? Tehát nem egy újabb Felcsút lesz belőle? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem, nem. Korábban is volt ide befektetés, a konferencia központok.  

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Önkormányzatról nem tudok, hogy a környéken valaki így egyben kapott volna ilyen támogatást. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem is volt szerintem ilyen jellegű. Szárszónak is az a szerencséje, hogy a konferenciaturizmust minden-

képpen erősíteni szeretné. Ide már korábban is befektettek. A másik az, hogy Szárszónak van egy olyan 

elképzelése, hogy várossá szeretne válni és ezek a fejlesztések mind kellenek ahhoz, hogy város legyen. A 

kettőt egybe veszik és akkor így kap egy támogatást Balatonszárszó. 

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Láttam olyan helyet, ahol ezt így megcsinálták, Mórahalmon. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Vannak ilyenek, csak senki nem dicsekszik ezzel, mert ez egy olyan dolog, hogy ezt tényleg diszkréten kell 

kezelni és dolgozni kell, mert ha sokat beszélünk és keveset dolgozunk, akkor nincs eredmény sajnos. Az a 

nagy szerencsétlenségünk, hogy semmi nincs önkormányzati tulajdonban, mind meg kell szerezni a tulaj-

donosoktól a nyilatkozatokat. Ez az, ami egy picit hátraveti, már sokkal előrébb lennénk. Viszont ebből 

sem csinálhatunk nagy hírverést, hanem inkább szépen dolgozni kell és minél több nyilatkozatot beszerez-

ni. Szerintem olyan szakemberekkel dolgozunk, akik tényleg mindent megtesznek azért, hogy ez sikeres 

legyen. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Mórahalmon is így volt, hogy nem volt önkormányzati tulajdon? 

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Így van. Mezőgazdasági területet parcelláztak ki. Valaki egy 100 m2-es az épületért és 1000 m2-es az in-

gatlanért 25.000.- Ft-ot fizet az önkormányzatnak. 70-30-as arányban adták a támogatást. 
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Dorogi Sándor polgármester: 

Nem arról kellene beszélnünk, hogy hogyan bukik ez meg. Lázár Úr- amikor az állami földeket árverezték- 

azt mondta, hogy abból a pénzből az önkormányzatoknak kívánnak vásárolni földterületeket. Minden jel 

arra mutat, hogy a szándék megvan, támogatottság megvan. Az más kérdés, hogy mikor lesz belőle konkré-

tan valami. Ha rábólintanak és aláírják, utána jön a részletes tervezés. Ez még az elvi hozzájárulásnál tart. 

Ez a három cég nagyon sokat dolgozott ezen, ez nem ennyi pénz.  

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Nagyon pozitívan állnak a dologhoz. Ők csinálták a 4-es metrót. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Három különböző cég van, hogy a felelősség ne egy cégre háruljon. 

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

A Képviselő- testület találkozzon ezekkel az emberekkel. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Közbeszerzést nem érint? A tervezési és egyéb szolgáltatásnál nettó 8.000.000.- Ft az értékhatár.  

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Ami előre került kifizetésre, az nincs annyi, csak a végén. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Jegyző Asszony feladata, hogy ennek járjon utána. Ákost megkérem, hogy a szerződéseket nézze át. 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság Elnöke: 

A szerződésben foglalt tevékenységekért a fix összegű megbízási díjat mindenképpen ki kell fizetni, az 

1.500.000.- Ft mind a jogi mind a gazdasági tevékenységért. Ennek megvan az ütemezése. A sikerdíj a jogi 

tevékenységnél 0,85 %+ÁFA a beruházás nettó értéke alapján. Ezt akkor kell fizetni, ha a támogatási szer-

ződést megkötötték illetve folyósítják a támogatást. A gazdaságinál az 5/1-es pontnál 3.000.000.- Ft van 

számmal, utána pedig egymillió betűvel. Ez nyilván három. Itt a sikerdíj 3 millió, az 1,5 millió az fix. Be 

kell írni, hogy ez valóban sikerdíj, sikeres pályázat esetén kerül kifizetésre. Ennek hiányában a fix díjazá-

son felül további igény nincs.  

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

A támogatás ütemezésének arányában. 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság Elnöke: 

Az benne van. Ez az idő arra volt elég, hogy látom azt, hogy milyen díjazás és milyen feladatok vannak. 

Kérnék időt a hét végéig, hogy teljesen át tudjam tekinteni. 

 

Korcz Miklós képviselő: 

A 0,85% +ÁFA, hogy nettó bekerülési érték, az melyik számmal köszön össze? Fizetünk most azért, mert 

elkészültek ezek az iratok, ugye, rögtön. Hogyha sikeres a pályázat, akkor fizetünk még ennyit, meg még 

majd a 0,85%-ot. Tetszik érteni?  

 

Nagy Zoltán képviselő, a Környezetvédelmi, Turisztikai és Településfejlesztési Bizottság elnöke: 

Azt is lásd, hogy például a Kezola mögött van mondjuk 800 tulajdonos, és az ipari parkban is rengeteg. A 

jogi cég vállalja, hogy ezt az eljárást lefolytatja.  

 

Tefner Tibor képviselő: 

Ennek egyszer már nekifutottunk. Az alatti részre komplett anyag volt, kiparcellázás, az OTP Ingatlan Zrt 

nekiállt volna, de ők is visszakoztak a sok tulajdonos miatt. Sikerdíjat akkor tudunk fizetni, ha minden le 

van rendezve.  

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

A költségvetésben benne van az ő díjuk.   
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Tefner Tibor képviselő: 

A 0,85%-ot úgy értelmezem, hogy minden parcella után, amit elintéztek, őket ez megilleti. 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság Elnöke: 

A beruházások teljes nettó bekerülési értéke. Ezt úgy lehet értelmezni a 4. pont szerint, hogy amikor a Ma-

gyar Állam folyósítja, tehát ha sikeres. Ha dolgozott vele egy évet és nem sikeres, akkor 1.500.000.- Ft-ot 

fizetünk csak. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Ezeket beleszámítják a támogatásban vagy csak a beruházás költségeit? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Nem, nem, benne is van. Ügyvédi díjak, minden. 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság Elnöke: 

A költségek nagy részét tartalmazza, letétkezelési díj van benne, de át kell nézni. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Az a szerződésben van, magában az anyagban benne vannak az ügyvédi díjak, minden egyes projektnél 

külön ki van számolva, a megvalósíthatósági javaslatban. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Ahogy mondtad, a beruházási összegek csak egy ilyen vélemény alapján vannak. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Ezek már a szabályos építészeti hatósági előírások figyelembe vételével kerültek kiszámításra, nem csak 

kitaláltunk egy összeget. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Erre van valami dokumentum? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Persze, az bele is van írva, hogy mi alapján számolták. Azért a tervezők is vállalnak felelősséget, a 

gazdságisok is, ezt sokan meg fogják nézni fent is, ők nem írtak mellé dolgokat. Benne van az anyagban, 

hogy a projektek költségeit a hivatalos építőipari költségbecslési segédlet alapján számolták. Ezek olyan 

szakemberek, nem akármiket valósítottak meg eddig is, ezért ők vállalják a felelősséget is. Mindenkinek a 

költsége benne van, ami felmerülhet és még fenn is át fogják nézni..  

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző: 

Miben merül ki a felelősségük? 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Mondjuk, hogyha lenne egy ilyen nagy projekt esetleg nem őket hívnák meg még egyszer.  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Remélem, hogy nem úgy megy, mint az egészségház elszámolása. 

 

Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Akiknek ennyi és ekkora beruházásai vannak, szerintem odafigyelnek. Lehet kekeckedni velük, de szerin-

tem nem érdemes. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Javaslom, hogy egy hét múlva újra összeülünk, addig Ákos át kell nézni. 

Érden is ugyanezt a szisztémát csinálják.  

 

Korcz Miklós képviselő: 

Most tulajdonképpen ott akadtunk meg, hogy Ákos átnézi a szerződéseket. Anélkül lehet, hogy felelőtlen-

ség lenne dönteni. 
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Várady Tünde Ildikó projektmenedzser: 

Amennyire lehet, pörgessük meg, hogy tudjuk vinni. Telnek a hetek és akkor mindig megkérdezi, hogy mi 

történt Szárszón, és én nem tudok mit válaszolni. Ők is várják, mert lehet, hogy ha mi nem tudunk úgy 

teljesíteni, akkor másnak adják ezt a pénzt. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Javaslom, hogy szerdán 18.00 órakor tartsunk testületi ülést a témában. 

 

Kolozsi-Tóth Gábor Attilámé gazdasági vezetői feladatokat ellátó ügyintéző és Várady Tünde Ildikó pro-

jektmenedzser távoznak az ülésről. 

 

 

15) Kertész Adéllal megbízási szerződés kötése 

 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja Kertész Adéllal szerződés kötését, a közfoglalkoztatottak munkájá-

nak irányítására.  

 

Korcz Miklós képviselő: 

Az új Kft vezető iránti bizalom már látszódik-e vagy nem? Most vettünk fel egy új Kft vezetőt. Az előző 

pályáztatásnál ott voltam, ennél sajnos nem. Ott minden egyes pályázótól megkérdeztem, hogy el tudja-e 

képzelni azt, hogy irányít 70-80-90 embert. És akkor annak idején az előző pályázatnál mindegyik azt vála-

szolta, hogy igen. Tehát most van egy új Kft vezetőnk, nem akármekkora fizetésért, hogy megbízási díjért 

lenne még egy vezető, meg még, meg még, meg még. Akkora nagy munkát, fejlődést nem tudok. Viszont 

kezünkbe kaptunk egy ilyen petíciónak nevezhető valamit az óvodából, ahol igen értékes embereket, akik 

már hosszú évek óta itt dolgoznak, le kell építeni. Lehet, hogy egy ekkora nagy fizetés a két embernek 

majdnem hogy a továbbélését jelenthetné.  

 

Dorogi Sándor polgármester tájékoztatást ad az új Kft vezető eddigi munkájáról, aki megismerte a stábot, a 

dolgozók munkáját újra osztja. Két emberre szükség van, aki a nagy területet és a sok embert koordinálja. 

Előadja, hogy a közmunka program rengeteg adminisztrációval jár.  

A polgármester ismerteti a programban felmerülő irányítási gondokat és a közmunkások által elvégzett 

feladatokat. 

 

Tefner Tibor képviselő: 

Javaslom, hogy napi 8 órában dolgozzon, szükség esetén hétvégén is. 

 

Dorogi Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket a hulladék kihelyezés problémájáról, majd a Kft-

ben felmerülő munkaerővel illetve bevétellel kapcsolatos problémákról. 

Javasolja a szerződést augusztus 31-ig megkötni.  

 

Nagy Zoltán képviselő javasolja, hogy Kertész Adél napi 8 órában nettó 100.000.- Ft megbízási díjért dol-

gozzon és szükség esetén ő is ráüljön egy autóra.  

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja nettó 100.000.- Ft megbízási díjért megkötni a szerződést. 

 

Dorogi Sándor polgármester javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete megbízási szerződést köt Kertész 

Adél                  sz. alatti lakossal a beterjesztett szerződés tervezet szerint az alábbi módosítással, kiegészí-

téssel: 

- A megbízás 2016. április l. napjától 2016. augusztus 31. napjáig szól.  

- A megbízási díj havonta bruttó 140.450.- Ft. 

- Megbízott a megbízás teljesítésére havi 40 munkaórát, napi 8 munkaórát köteles ráfordítani. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a szerződés aláírására és a szükséges intézkedések megtételé-

re. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem szerint 

 

(A szerződés tervezet a jkv. 11. sz. melléklete) 

 



 24 

A polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a Képviselő- 

testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 6 igen és 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az aláb-

bi határozatot hozza: 

 

132/2016.(IV.25.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete megbízási szerződést köt 

Kertész Adél                 sz. alatti lakossal a beterjesztett szerződés tervezet szerint az alábbi 

módosítással, kiegészítéssel: 

- A megbízás 2016. április l. napjától 2016. augusztus 31. napjáig szól. 

- A megbízási díj havonta bruttó 140.450.- Ft. 

- Megbízott a megbízás teljesítésére havi 40 munkaórát, napi 8 munkaórát köteles ráfordítani. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a szerződés aláírására és a szükséges intézkedé-

sek megtételére. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

16) Tájékoztatás az óvoda szülői közössége által benyújtott nyílt levélről 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket az óvodában a csoport megszüntetés miatt fellépő 

problémákról, létszámleépítésről, felajánlható munkakörről és ennek feltételeiről, szülői értekezletről, 

munkáltatói jogkör gyakorlásáról és az óvodavezetők vezetői képesítésével kapcsolatban. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző részletes tájékoztatást ad a létszámleépítés és a munkakör 

felajánlás jogszabályi hátteréről illetve a folyamat jelenlegi állásáról, az óvodai normatíva igénylés feltét-

eleiről. 

 

A Képviselő- testület a tájékoztatásokat tudomásul vette. 

 

(A szülői közösség levele a jkv. 12. sz. melléklete) 

 

 

Egyéb hozzászólás nem volt. A polgármester megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 

 

 

Kmf. 

 

 

   Gerstnerné dr. Kiss Ildikó                                          Dorogi Sándor 

                              címzetes főjegyző                                                 polgármester 


